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Hallituksen kokous 2/2019  
Aika: 22. tammikuuta klo 16.15 
Paikka: MaD205 
 
 

Hallitus:  Läsnä: 

Kiril Sanasvuori 
Reetta Koskelo 
Aleksi Kivelä 
Onni Laitinen 
Mirva Toivio 
Niko Kankkonen 
Milla Koivuniemi 
Joonas Pollari 
Jyri Kohvakka 
Nea Marjavaara 
Nio Piri 
Mikko Röyskö 
Oula Karppinen 
Lauri Ruuttunen 
Veikko Manninen 
 
Jyri Eerola 
 
Miikael Saksman 

Puheenjohtaja 
Sihteeri 

x 
x  
x 
x 
x 
x, (saapui kohdassa 10.C) 
x 
x 
x 
x, (saapui kohdassa 3) 
x 
x, (poistui kohdassa 11) 
x 
x 
Hallituksen ulkopuolinen, (poistui kohdassa 7) 
Hallituksen ulkopuolinen, (poistui kohdassa 20) 
Hallituksen ulkopuolinen, (saapui kohdassa 13.J, 
poistui kohdassa 15.C) 
 
 

1. Kokouksen avaus 
Hallituksen puheenjohtaja Kiril Sanasvuori avasi kokouksen klo 16.20. 
 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Sihteerin valinta 
Reetta Koskelo toimii sihteerinä. 
 
4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen 
Ei hyväksyttäviä pöytäkirjoja. 
 
5. Esityslistan hyväksyminen 
Hyväksyttiin kokouksen esityslista seuraavilla muutoksilla:  
Lisätään kohta 10.C. Resonanssin vujut, 10.D. Pelletin ja Lateksiin vujut 
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Lisätään kohta 14. Toimikunnat, 14.A. Approt ja 14.B. IntegraatioFest 
Lisätään kohtaan 8.D. Vastaavien valinnat 
Siirretään muita kohtia tarpeen mukaan. 
 
6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset) 
Tilinpäätökset eivät olleet rahastonhoitajalle mukavinta ajanvietettä. Eilen oli kylmä. Milla 
hahmottelee tiedotuslinjaa tälle vuodelle. Verkkopankkimaksu nousee summaan 9€/kk. 
 
7. Jäsenet 
Hyväksytään uudet jäsenet ajalta 13.12.2018-22.1.2019, 1 henkilö. Lista jäsenistä erillisenä 
liitteenä.  
 
8. Hallitustoiminta 

A. Tilinkäyttöoikeuksien myöntäminen 
Tilinkäyttöoikeudet saadaan huomenna, kun Kiril käy tunnistautumassa OP:lla. Kortit 
saapuvat siitä noin viikon kuluttua. 

 
B. Kulkuoikeudet 
Kiril jutteli vakseille. Vaksien toive oli, että vanha ja uusi avaimenhaltija olisi yhtä aikaa 
paikalla, mutta tämä ei onnistu monien lähdettyä pois Jyväskylästä. Nea kertoo 
huomenna, miten uudet kulkuluvat saadaan Clavikselta. 
 
C. Hallituskuvat 
Vain Oulan ja Nean kuvat puuttuvat. Koitetaan ottaa ne huomenna päivällä. 
 
D. Vastaavien valinnat 
Valitaan Veikko Manninen liikuntatoimihenkilöksi.  
Valitaan Jyri Kohvakka somevastaavaksi. 

 
9. Tilinpäätöksen hyväksyminen 
Hyväksytään tilinpäätös vuodelta 2018. 
 
10. Yhteistyökuviot ja edustukset 

A. JES ry 
JES tulee ainakin fuksiaisiin ja mahdollisesti myös kostajaisiin rastinpitäjäksi. JES myös 
haluaisi meidän jakavan heidän kuukausittaista tiedotettaan ynnääjissä. Tähän emme 
lähde, mutta saatamme mainita tapahtumia omassa tiedotteessamme. 

 
B. Korruptiosauna 
Opinkivi on varattu sunnuntaille 3.2. Ainakin Linkin ja Syrinxin hallituksista tulee väkeä, 
Tiltti ja Radikaali eivät olleet yhtä innokkaita, sillä on tulossa myös aktiivisitsit. Jaetaan 
kulut tasan Ynnän, Linkin, Syrinxin ja Radikaalin kesken. Budjetoidaan 120€ Opinkiven 
vuokraan. 
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C. Resonanssin vujut 
Alustavasti kiinnostusta Nealla, Kirilillä ja Laurilla. 

 
D. Pelletin ja Lateksiin vujut 
Mikko ja Onni lähtevät edustamaan. Budjetoidaan 40€ illalliskorttiin ja 20€ lahjaan.  
 
E. Muut 
Aleksi aikoo mennä TEK-akatemiaan ja muut jotka ovat kiinnostuneita saavat lähteä 
mukaan. 

 
11. Hallituksen some-esittely 
Ehdotettu päivityksiä ja tarinaa Instagramiin. Alustavan käsiäänestyksen perusteella pidetään 
jokaiselle oma somepäivä Instagramin tarinassa. Valittiin päivät seuraavalla tavalla: 
 
28.1. Kiril 
29.1. Aleksi 
30.1. Onni 
31.1. Joonas 
1.2. Reetta 
4.2. Mirva 
5.2. Nea 
6.2. Jyri 
7.2. Nio 
8.2. Lauri 
9.2. Niko 
11.2. Milla 
12.2. Mikko 
13.2. Oula 
 
Pidetään 7:30 min kokoustauko. 
 
12.Iltakoulut 

A. Varaston siivous 
Kiril tekee Doodlen, jolla päätetään päivämäärä iltakoululle. 

 
B. Tyhy/tietoturva 
Ei koettu tarvetta erilliselle tietoturvailtakoululle, vaan jokainen saa vaihtaa oman 
sähköpostinsa salasanan, ja kertoo sen seuraajalleen hallituskauden vaihteessa. 
Tyhy-iltakoulu pidetään maaliskuulla. 

 
13. Tapahtumat 

A. 3miot 
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3miot lähestyvät, myyntivuorot täynnä. Hallituslaisille on tavan mukaan varattu 
3miot-lippuja.  

 
B. Paremmat pikkujoulut/vujut 
Odotellaan lipunmyyntituloja, jotta voidaan lahjoittaa rahat eteenpäin. 
 
C. Sitsit feat. Stimulus & Fokus 
Sitsit oli hyvät, vaikka paikkoja jäi paljon vapaaksi. Rahaliikenne hoituu kokonaan 
Stimuluksen kautta. 

 
D. Fuksisauna 
Ei hirveästi väkeä, mutta hyvät pippalot. Ostetaan seuraavalla kerralla halvempia 
ruokia/juomia. 

 
E. JM-kyykkä 
Linkki hoitaa paljun ja bilsari-Mikko hoitaa saunan paikalle. Kaikki kulut menevät Ynnän 
kautta, mutta tasataan tämän ja viime vuoden kulut kerralla. Budjetoidaan 25€ Jalluun 
bilsarille saunansiirtopalkaksi. Hankitaan spraymaalia ja budjetoidaan se jälkikäteen. 

 
F. Baarikierros 
Baarikierros on huomenna. Tapahtuman järjestely on hyvällä mallilla. Jyri lupautui 
alustavasti myymään lippuja Brahan. 
 
G. MM-kyykkä 
Päästään Linkin bussiin. Tapahtumavastaavat rekryävät naisten joukkueeseen pelaajia 
Ynnääjien kautta. 

 
H. Esc ystävänpäivä 
Lähdetään Linkin kanssa Metallin saunalle pitämään ystävänpäivän etkoja. Esciin ei 
välttämättä saada julisteita tai bannereita, koska Elina on lomalla. 
Lipunmyyntivuorot Esciin: 
22-23 Onni 
23-00 Nea 
00-01 Jyri 
01-02 Kiril 
Budjetoidaan 25€ Twisteriin, jota ei ostettu viime vuonna. 

 
I. Luonnotieteellinen laskiainen 
Kysytään bilsari-Mikkoa ajamaan taas Läffää. Selvitetään paljujen aukioloajat. Matlun 
tapsat kokoustavat huomenna laskiaisen tiimoilta. Ostetaan järjestyksenvalvojien 
kiitos-Jallut jo ennen tapahtumaa. 
 
J. Viini-/Toogabileet 
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Sovittiin, että tapahtuma pidetään joskus maaliskuussa. Tapahtumavastaavat tapaavat 
torstaina ja päättävät tapahtumalle päivämäärän  Budjetoidaan 100€ viineihin. 

 
K. Muut 
Ei muuta. 

 
14. Toimikunnat 

A. Approt 
Nimetään uusiksi jäseniksi Nio Piri, Juho Reiman ja Jyri Kohvakka. 
Teemana on Four Horsemen of Apocalypse, grafiikat ovat hyvällä mallilla etenemässä. 
Huomenna baarikierroksella puhutaan baareille ja hierotaan sopimuksia. Aktikitka ei 
valitettavasti pääse jatkoille soittamaan, Kortepohja Konspiracy ja Ambiotica houseband 
ehdotettu korvaaviksi bändeiksi. Approlle on luotu Instagram-tili nimellä ynnanappro.  
 
B. IntegraatioFest 
Eerolalla oli näkemys, että ulkopaikkakuntalaisella järjestöllä olisi halua järjestää 
IntegraatioFest omassa kaupungissaan. Aiomme kuitenkin pitää tapahtuman 
Jyväskylässä. Kutsumme kokoon toimikunnan ja meillä on visioita tapahtuman 
järjestämisen tiimoilta. 

 
15. Sopo- ja Koposysteemit 

A. Sopoasiat 
Sopokahvit tänään olivat menestyksekkäät. Budjetoidaan 9,43€ tämän päivän 
sopokahvien kuluihin. Seuraavat sopokahvit pidetään ystävänpäivänä 12.2. Ylistöllä ja 
14.2. pidetään sopotapahtuma teemalla ystävänpäivä/ystävättömyys. 

 
B. Kopoasiat 
Molemmat kopot osallistuvat ensi viikolla Opinto- ja tiedevaliokunnan kokoukseen. 
 
C. Muut 
Markus on infonnut Kiriliä Ylistön peruskorjauksesta. Otetaan (vara)dekaaniin yhteyttä. 
Kv-asiat etenevät. 
 

16. Liikunta 
A. Liikuntavuoro 
Liikuntavuoro on käynnissä paraikaa, siellä pelataan säbää. 

 
B. Muut 
Aleksi mainostaa kendon alkeiskurssia hallitukselle. 

 
17. Sauna 
Sauna täytyy kaivaa kinoksesta viikonlopulle. Se on myös varattu 22.2. Jenni Kääriäiselle.  
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18. Budjetoinnit 
A. Muut 
Budjetoidaan 52€ Semman lounaslippuihin, jotka menevät opiskelijatilojen nimikilpailun 
voittajille. 

 
19. Hankinnat 

A. Muut 
Beer Pong -mukeja täytyy tilata lisää. Konsultoidaan Huttua asiasta. 

 
20. META 
Hallituscollegeiden/-huppareiden layout päätettiin siten, että selkään painatetaan Ynnän logo 
sekä hallituskausi ja rintaan nimi sekä pesti. Olkapäihin mahdollisesti Escin sekä NoHo 
Partnersin logot. 
Jyri Eerola kertoi mahdollisuudesta päästä Cerniin. Aleksi lupasi hoitaa yhteistyön. 
Vanhat tapahtumamerkit maksavat 0,50€. 
Origovastaavan haluttaisiin kirjoittavan kahvinkeittimen käytännöistä ohjeet. 
 
21. Seuraava kokous 
Seuraava kokous pidetään 6.2.2019 klo 16.15 myöhemmin ilmoitettavassa paikassa. 
 
22. Kokouksen päättäminen 
Hallituksen puheenjohtaja Kiril Sanasvuori päätti kokouksen nuijallaan klo 19.35. 
 
Liitteet 

● Uudet jäsenet ajalta 26.11.2018-12.12.2018 
 
Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2019 
 
Kokouksen puolesta 
 
 
 
__________________________ _____________________________ 
Kiril Sanasvuori Reetta Koskelo 
Puheenjohtaja Sihteeri 
 
 
 


